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Volner János
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli

választ igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Hány munkahely vész el a köztartozások behajtása során? "

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A jelenleg is egyre mélyülő recesszió hatására az adóhiányosok, hátralékosok, illető leg az

adóvégrehajtási eljárás alatt álló adózok száma egyre nagyobb méreteket ölt .

A végrehajtási eljárások magas száma — az eljárások gyakori, a tevékenység folytatásána k

megszűnéséhez vezető kimenetele miatt — azért is aggasztó, mivel egyúttal a munkahelyek

tömeges megszűnéséhez vezet.

Egyfajta ördögi kör kialakulása tapasztalható tehát, ugyanis miközben az állam a

jogszabályokban meghatározott mértékű bevételeit igyekszik realizálni, a gazdasá g

eredménytermelő képességét lehetetleníti el . A folyamat hatására családok sokaságának a

létbiztonsága kerül veszélybe .

Fentiek alapján indokolt lenne különös figyelemmel átgondolni az adóvégrehajtás szabályait —

esetlegesen az adós részére fizetési felhívás, előzetes felszólítás rendszerének jogszabályi

garanciáinak megteremtésével — ugyanis a rendszer következetes, de egyúttal a jelenleginél



jóval operatívabb kiépítése esetén a fizetési hajlandóság, illetve arra való képesség

növekedése lenne megteremthető .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, nem gondolja-e, hogy a régiós versenytársakhoz képes t

igen magas a vállalkozások effektív adóterhelése?

Tisztelt Miniszter úr véleménye szerint milyen okokra vezethet ő vissza az a tényszerű
megállapítás, mely szerint hazánkban minden egyes negyedévben úgymond megdől a

csődrekord, azaz egyre nagyobb számban kerülnek cs ődeljárás alá a gazdálkodó szervezetek ?

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat arról is, hogy jelenleg hány gazdálkodó szervezettel

szemben van folyamatban végrehajtási eljárás köztartozás határidőre történő megfizetésének

elmulasztásának okán ?

A gyakorlati tapasztalatok szerint a végrehajtási eljárások milyen arányban vezetnek a z

érintett gazdálkodó szervezetek megszűnésére?

Kérem Tisztelt Miniszter Úr szíves tájékoztatását arra vonatkozólag is, hogy 2012-be n

végrehajtási eljárás következtében megszűnt vállalkozásoknak a végrehajtást megel őző évben

rögzített átlagos statisztikai létszáma összesen hány fő volt, mekkora volt-e gazdálkodó

szervezetek együttes köztartozása, illetve ezen végrehajtási eljárásokban a összes köztartozá s

hány százalékát sikerült behajtani?

Várom minden kérdésre kiterjedő megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . április 22 .

Tisztelettel :

VolnJános
obbik
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